
PROTOKOL Nr YIIIr2011
obrad VIII sesii Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 28 kwietnia 2011 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 17 radnych (80,9?'0).

Nieobecni usprawiedliwieni .

1. Kazimierz Bacik
2. Beata Califrska
3. Slawomir Odrobinski
4. Adam Zawada

W obradach uczestniczyli zaproszeni goScie wedfug zalqczonych list obecnoSci.

Porz4dek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad

2. Przedstawienie porz4dku obrad VIII sesji Rady Miejskiej
3. Wybor sekretarza obrad VIII sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu VII sesji Rady Miejskiej
5. Informacji przewodniczqcigo Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzy sesjami

6. Informacja Burmistria Miasta i Gminy zrealizacji zadan w poprzednim okresie

zvftaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7 . Interpelacj e i zapytania radnych

8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i soltys6w

9. Podjgcie uchwal w sPrawie:

a) zrnian w budzecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 201I rok (nt 2912011)

b) sprostowanie bledu pisarskiego w uchwale Nr VlV4Ol2011 Rady Miejskiej

Ostrzeszow zdnia l0 marca 20ll roku $n 3212011)

c) przyjecia Regulaminu utrzymania czystoSci i porzadku na terenie Miasta i Gminy

Ostrzeszow (nr 19/201 1)

d) przedtuzenia umowy dzierzawy lokali uzytkowych na rzecz dotyczczasowego

dzierhawcy (nr 23 I 207 l)
e) zmiany uciwaly Nr )il-II1131312010 Rady Miejskiej Ostrzeszow z dnia 28 puL-

dziernik a Z0Io roku w sprawie zbycia nieruchomoSci zabudowanej polozonej

w Ostrzeszowie w rejonie ul. Sw. Mikolaja (nr 2a/201 l)
f1 zmiany uchwaly Nr )ftIly3 t4n}l0 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia 28 pu|'

dziernik a Z0l0 roku w sprawie zbycia nieruchomo$ci zabudowanej polozonej

w Ostrzeszowie w rejonie ul. Sw. Mikolaja (w 25l20ll)
g)uzyczenia obiektu wiezy ci$nien przy ul. Gen. W.Sikorskiego (nr 2812010)

ili 
"u6y"ia 

nieruchomofci przeznaczonych pod drogg wewnEtrznq.we wsi Rogaszyce

(nr abl2011)

D nabycia nieruchomo6ci gruntowej potozonej w Olszynie (nr 3l/2011)
ji 

"rtatenia 
wysokosci oplaty za wpis do rejestru zlobkow i klubow dziecigcych

(nr 26120rr)
k) przyst4pienia Miasta i Gminy Ostrzesz6w do Programu ,,Wielkopolska Odnowa Wsi"

(nr 30/201l)
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania

i i. Sprawy r62ne i informacje
12. Zakoriczenie
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Do n-ktu 1-go otwarcie i stwierdzenie urawomocnoSci obrad

Radny Edward Skr4rpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady VIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzrl, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, h6ry radni otrzymali z zaproszeniern na dzisiejsze obrady.

Do p-ktu lso Wyb6r sekretarza obrad VIII sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radn ego Zbigniewa
Kajser na sekretarzaobrad dzisiejszej sesji. Radny Zbigniew Kajser wyrazil
zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo$nie (17 glosow ,,zd') wybrala radnego Zbigniewa
Kajser sekretarzem obrad VIII sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Pmyiecie nrotokolu z VrI sesii Radv Mieiskiei
Radny Henryk Kajser - sekretarz obrad VII sesji Rady Miejskiej
zglosil wniosek o przyjqcie protokotu z WI sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (17 glosow ,d') przyjela zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcznik do protokolu.

Do n-ktu $so Informacia Przewodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanych w okresie migdzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjg.
Informacja stanowi zalqcznik do protokotu.

Do o-ktu Ggo Informacia Burmistna Miasta i Gminv z realizacii zadafr
w nonrzednim okresie zwlaszcza z wykonania uchwal Rady Mieiskiej
Mariusz Witek - Burmi strz przdstawil powyzszq infiormacje.
Informacja stanowi zal1cznik do protokolu.

Do n-ktu 7-go Internelacie i zanytania radnych
Radny Jan Klimek w nawi4paniu do postulatow mieszkafic6w Al.WolnoSci
A lraca sig z prosb4 o wykonanie pozostalych prac drogowych mriqzanych
z modernizacj4tej ulicy, a mianowicie:
- wymalowanie brakuj4cych przq$c dla pieszych P- l0 w okolicy firmy
,,Agromet" Spolka z o.o. oraz w okolicy blokow mieszkalnych zlokali-
zowanych przy tej ulicy,

- ustawienie niezbgdnych znakow drogowych D-6 informujacych o przej-
Sciach,

- sprawdzeniu czy na odcinku drogi, od firmy ,,Agromet" a Al.WolnoSci
nie nalezy zamontowai podobnego ofwietlenia, jakie zostalo zamontowane
za ftrm4,,Agromet".

Radny Zbigniew Kajser nawiq,zuj4c do postulatu zgloszonego na jednej
z pierwsTych sesji Rady Miejskiej obecnej kadencji dotycz4cego wykonania
przejScia dla pieszych przez drogq krajow4nr I I na Osiedle Piastow oraz
nieszerokiego chodnika wzdluztej drogi, kt6ry ulatwi mieszkafrcom tego
Osiedla poruszanie siq.
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Wnosi do Burmistrza o wystqpienie w tej sprawie do WZDW celem usank-
cjonowania przejScia dla pieszych przez drogg nr 11 oraz wystqpienia do
Spoldzielni mieszkaniowej o wsparcie budowy chodnika.
Wnosi o przySpieszenie prac przy budowie chodnikawzdtuz drogi w 444
w Szklarce Przyg. Prowadzone od dluiszego czasu roboty drogowe stwa-
rzajqliczne niedogodnoSci oraz zagroiena, szczeg6lnie dla dzieci.
Radny Ryszard Szymafrski zglasza potrzebg wydzielenia pasa drogowego
na ul. tr e$nej od strony lasu klasztornego. W chwili obecnej teren ten po-
rastaj4 suche, niejednokrotnie przewr6cone drzewa. Na jedno z takich drzew
najechal uzytkownik drogi, Ltory zglosil ten problem. Wnosi o zwr6cenie sig
do NadleSnictwa o wycinkg drzew na szrokosci wydzielonego pasa drogo-
wego.
Postuluje, aby po raz kolejny wystqpii do WZDW o przedNuzenie barier
ochroqgych (laricuchow) na ul. Daszyt'rskiego na wysokoSci skrzyzowania
zul. Tflgow4. Wykonane bariery sA za krotkie i ludzie przechodzqprzez
jezdnip w niedozwolonych miejscach, co powduj e zagroienie w ruchu.
W zwiq,zku z tym, ze dotychczasowe pro6by nie odnioslu efektu wnosi
o skierowanie wniosku do dyreklora WZDW w Poznaniu - Marka
Kmiecika.
W $lad za artykulem w ,,Czasie Ostrzeszowskim" wnosi o prawidlowe
ustawienie i umocowanie znaku ograniczajecego prgdkoS6 3Okmlh na
ul. 1 Maja - obecny jest na wysokoSci glowy przechodnia i odwr6cony
w poprzek chodnika.
Przypomina, 2e w ubieglym roku zvrrrocrt sig do Burmistrza (17 grudnia
201,0 roku) o ufundowanie stypendiow dla najzdolniejszych uczniow,
Zapytuje kiedy zostan4 podjgte daalamaw tym wzglgdzie.
Radna Miroslawa Modrzyt'rska popieraj4c radnego Zbigniewa Kajser wnosi
o przySpieszenie prac przy budowie chodnika wzdtuz drogi wojew6dzkiej
w 444 w SzklarcePrzyg. orazo wprowadzenie na tym odcinku ograniczenia
ruchu samochodow typu TIR.
Ponadto wnosi o wystqpienie do WZDW z zapytaniem czy planowana jest
realizacja dalszego etapu w/w chodnika.
Radny Andrzej Og6rkieiwicz wnosi o wystqpienie do Starosty Ostrzeszow-
skiego o usunigcie chorych drzew przy ul. Pogodnej w kierunku do Parzyno-
wa, ld6re stwarzaj 4zagroienie dla przeje2dzajqcych samochodow.
Zapyale do kogo nalezy budynek mieszkalny polozony na terenie solectwa
Pustkowie Polnoc w poblizu tnt'r.,,CIa". Budynek ten jest w stanie l<rytycz-
nym - wnosi o zabezpieczenie
Radny Marek Czwordon zu'rraca sip w imieniu sluzb ratowniczych
(w szczegolno3ci strazy poinrnej i pogoto*ia) z pro$b4 o dokonanie
w mozliwie jak najkrotszrym czasie akfualizacji numer6w posesji i podjgcie
dzialah celem poprawy ich widoczno$ci. Postuluje, aby w przypadku na-
dania naz\xry nowej ulicy powiadamiai o tym sluzby ratownicze.

Do n-ktu 8-go Zanvtania i wnioski nnewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Mieczyslaw Mqdry - Przewodnicz4cy Rady Dzielnicy nr 3 zapytuje
w zwi4zJcu z uchwalanym Regulaminem utrzymania czysto$ci:
- dlaczego odbi6r odpadow jest co 2 tygodnie (dotychczas co 3 tygodnie),
- na jakiej podstawie naliczany jest wskaznik wytwarzania odpad6w na I

osobg, czy ich mniejsza ilo$d powoduje zmniejszenie iloSci pojemnik6w,
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- dlaczego przedmiotowy Regulamin nie byl konsultowany z mieszkaficami.

Zwracauwage na nielegalny wyw6z Srnieci do lasu klasztornego.

Zapytuje czy moina zobowiqzatjednostki w obrpbie klorych wywozone

sq Smieci (zarzqdzajqce np. lasami i rowami przydroznymi) do utrzymania

czystoSci na podlegtym terenie.
Wnosi o zastanowienie sig, czy nie zasadne byloby zwigkszenie ilo$ci koszy

w rejonie alejek klasztornych.
Prosi o zwigkszenie patroli Policji i Strary Miejskiej w rejonie alejek klasz-

tornych gdzie dzieci sqzaczepiane przez starsze dneci i rr*odziel.
Jan Szkopek - Przewodnicz4cy Rady Dzielnicy nr 2 wnosi o dokohszenie

budowy chodnik6w na ul. ZamkowejwzdLu2,,stalchemu" orazna ul. LeSnej

- szczeliny migdzy kostkami nie sq wypelnione piaskiej co w dalszym okre-

sie moze powodowai niszczenie chodnik6w.
Oczekuj wrazz mieszkaficami dzielnicy realizacji zglaszanego od lat wnios-

ku dotycz4cego budowyparkingu na ul. Zamkowej wzdtuz ,,Stalchemu".
Andrzej Malachit'rski - Sottys wsi Szklarka My$ln. Postuluje, aby rozpoczqc

prace zmierzaj4ce do budowy chodnika w Szklarce MySln . wzdlui drogi
nr 444.

Do n-ktu 9-eo Podiecie uchwal w snrawie:
a) zmian w budiecie Miaqta i Gminv Ostrzesz6w na 20ll rok

(nr 2912011)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaty. Projekt
byl omowiony na wsp6lnym posiedzeniu stalych Komisji.
Radny Zbigniew Kajser stwierdz a, 2e co jaki$ czas dokladamy Srodki do

budowy ulicy K4pielowej Zapytuje czyjest przestrzegana dyscyplina
budzetowa. Jaki jest koszt budowy ulicy po przetargu. Rozwaza co bqdzie
jak Rada Miejska nie zwigkszy Srodki na budowg tej ulicy - przerwiemy

inwestycjg.
Srodki zaplanowane na budowg ulicy Jana Pawla II rnialy byc przezna'

czone na remont drog wskazanych po objeidzie przez Komisjg Gospo-

darki Komunalnej i Rolnictwa a my ci4gle te Srodki zmniejszamy na inne

zadania.
W 2010 roku oddali$my kryta ptywalnie - a po otwarciu budzet gminy

przekazal jeszcze Srodki do ZakJadu Energetyki Cieplnej ' .

Mariusz Witek - Burmistrz wyjaSnil, ze zlecaj4c wykonanie projektu
mozna wymagac od projektanta r6znych badat'r terenu-

Radny Henryk Kajser zapytuje jakie konsekwencje poniesie projektant -
Proj ekt niezgodny z rzeczryisto sciq (terenem).

Burmistrz stwierdzll, ze mamy nauczkg na przyszlo$i co nalezy zlecic
projektantowi.
Skarbnik wyjafnil, ze Srodki na kryta ptywalnig planowane byly w grud-

niu 2009 roku a wydatkowane w 2010.
Rada Miej ska jednoglosnie ( I 7 glosow -z{') podjgla uchwalg.

Uchwala Nr VIIV43l20ll stanow\ zal4cznk do protokotu.

b) snrostowanie bledu pisarskieeo w uchwale Nr VIU40/201I Radv
Mieiskiei Ostrzesz6w z dnia 10 marca 2011 roku (nr 3212011)

Jozef Bukiewicz l- Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Projekt byl szczegolowo om6wiony na wsp6lnym posiedzeniu statych

Komisj i Rady Miej skiej.



Rada Miej ska j ednogloStiJt r z goro*,,2d'>podjqta uchwalg.

Uchwala Nr VIII/44/}AI I stanowi zal1cznik do protokolu.

c) przviecia Regulaminu utrrymania c4vsto5ci i porzadku na terenie
Miasta i Gminv Ostnesz6w (nr l9l2011)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly z za\qcznikiem.

Projekt zostal om6wiony na wspolnym posiedzeniu stalych Komisji.
Ponadto mamy pozytywnq opinia projektu Regulaminu - SAIIEPiD.
Radny Henryk Kajser informuj e, 2ew Rojowie znow zostalo dziecko
pogryzione przez psa.

Zapytuje czy jest w Urzgdzie prowadzony rejestr ps6w niebezpi ecznych.

Czy jest uchwala Rady Miejskiej w sprawie rejestracji psow niebezpiecz'
nych.
Rada Miejska 16 glosami ,,zd', 1 ,,wstrzymujacym podjgta uchwalq'

Uchwala Nr WIV4 5l20ll stanowi zalqcznik do protokohr.

d) przedluienia umowv dzieriawv lokali uivtkow.vch na mecz

dotvczczasowego dzieriawcv (nr 23/201 l)
Pawel U$cinowicz - ZastppcaBurmistrza przedstawil projekt uchwaly.

Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach statych Komisji Rady

Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo5nie (17 glosow ,,zd') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr VIIV46l20l l stanowi zalqcznik do protokolu.

e) zmianv uchwalv Nr XLIIV313/2010 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia ika 2010 ia nieruchom
zabudowanei poloionei w Ostrzeszowie w reionie ul. Sw. Mikolaia
hr 24l20lll
Mariusz Witek - Burmi strz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady

Miejskiej pod obrady sesji.

Rada Miej ska j ednoglo$nie ( I 7 glos6w -zd') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr VIIV47l20l I stanowi ralqcznik do protokolu.

f) zmianv uchwalv Nr XLIIU314/2010 Rndv Mieiskiei Ostrzesz5w
iernika 2010

w
61 25l20lll
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostatr pozytywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady

Miejskiej pod obrady sesji.

Rada Miejska 16 glosami ,,zd',1 ,,wstrzymuj4cym' podjqla uchwalp-

Uchwala Nr VIIV48/20I1 stanowi zalqcznik do protokolu.

g) uivczenia obiektu wieiy ciSniefi nlzv ul. Gen. W.Sikorskieso
(nr 28/2010)
Pawel U3cinow icz - Zastqpca Burmi st rua przedstawil proj ekt uchwaly.

PoinformowalRade o spotkaniu Komisji O$wiaty, Kultury, Sportu iZdro-
wia ze Stowarzyszeniem Wieza, o kt6rym radni byli zawiadomieni i za-

proszeni oraz zapoznal z pismem Stowarzryszenia Wieza w sprawie nvy-

dzieriawienia wiezy cisniefi .
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Radcy Zbigniew Kajser zapytuje czy Burmistrz wystqpil na pi$mie

do dzieriawcy wiezy (nadajniki telefonii komorkowej).
Projery umowy winien byt, zatqcznikiem do projektu uchwafy.

Irena Slgzak - Rdca Prawny Urzgdu Mista i Gminy wyjaSnila:

- umowg zawiera organ wykonawczy, kt6rym jest Burmistrz,
- projekt umowy nie moze byd zalqcznikiem do do umowy.

Rada Miejska jednoglo$nie (17 glosow ,,zd') podjqla uchwalg.

Uchwala Nr VIIU4gl}Ol l stanowi zal1czn\k do protokohr.

h) nahvcia nieruchomofci nrzeznnczonvch nod drose wewnqtlzna
we wsi Rosaszvce (nr 4bl2011)
Pawel Uscinowicz -Zastgpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.

Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej.
nadni otrzymali Zarz1dzenie Nr 28/201 I Burmistrza Miasta i Gminy

Ostrzeszow z dnia 12 kwietnia 2011 roku w sprawie przejmowania

drog niebpd4cych wlasnoSci4 Miasta i Gminy Ostrzesz6w..

Radny Henryk Mackanii zapytuj e czy wszystkie zaznaczone na mapie

odcinki wchodz4 w sklad omawianej drogi i czy droga lqczy sig z dro-

ganr 11.

Burmistrz odpowi edzial, ze tak, ale o ile radni majq wqtpliwo$ci to

proj ekt uchwaly wycofa.
Radny Zbigniew Kajser stwierdz a, 2e projekt uchwaly jest niezgodny

z Zarz1dzeniem Burmistrz:. w sprawie przejmowania drog.

Zygmunt G6recki - sohys wsi Rogaszyce potwierdzT\, ze wszystkie

oO"inti zaznaczone na mapie sq omawian4 drog4 i drogalqczy sig

z drog4nr ll.
Zenonlewek - Prezes Spotki Wodno-Sciekowej ,,strzegowd' po-

twierdzil , 2e droga tak przebiega i jest przygotowywana przy tej drodze

inwestycja.
Rada Miejska jednogtosnie (17 glosow ,,zd') podjqla uchwalE.

Uchwala Nr VIIVSO/2011 stanowi zalqcznik do protokolu.

i) cia nieruchomoieigrun nre

burmist tza przedstawil proj ekt uchwaly'

Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady

Miejskiej.
Radny Henryk Kajser stwierdza, ite ostatnie zdarne uzasadnienia jest

niewlaSciwe poniewa:i nie mamy srodk6w na urzqdzenie Balczyny'

Burmistrz wyja$ nrt, ze zagospodarowanieBahczyny chcielibySmy robic

etapami i dlatego jest okazja zakupu gruntow.

Radny Zbigniew Kajser proponuje zagospodarowanie Balczyny odlozyd

poniewae sq zadania wazniejsze.
burmist ru prrypomnial, 2e zagospodarowanieBa\czyny jest zapisane

w ,,strategii Gminy . ." oraz,,Wieloletnim Planie Gminy' ' ' "'
Rada Miejska 15 glosami ,,zt',2 ,,przecM' podjgla uchwalg'

Uchwala Nr VIIVSI/2011 stanowizalqcznik do protokolu.



dzieciecvch (nr 261201 1)
pawel U6cino*ic" - Zas4pca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly'
projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach statych Komisji Rady

Miejskiej.
Rada Miejska jednoglosnie (17 glosow ,,zd') podjgla r1clrwale.

Uchwala Nr VIIV 52.12011 stanowi zal4cznik do protokotu.

ca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly.
projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach statych Komisji Rady

Miejskiej.
Radny ibigniew Kajser zapytuje czy moinaby ieszcze dopisac inne wsie.

Burmi strz odpowi e-dzia\ .

- chcemy, abt do 2013 roku wszystkie nasze solectwa skorzysta\y zdo-

finansowania zadafi z zewn4ttz,
- nie wszystki e zadania solectwa kwalifikujq sig do dofinansowania.

Rada Vtiej ska jednoglosnie ( 17 glosow ,,zd') podjela uchwalg'

Uchwala Nr VIIVfi/zAl I stanowi zal4cznik do protokotu.

przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 30-minutow4 przerwQ w obra-

dach (godz.lil! - :Re).

po przerwie na obrady nie wr6cili radni: Marek czwordon, Jan G6ra

i Antoni Obsadny.

Odnowiedzi na interoelacie i zapvtpFia
ajqc na interPelacje i zaP3rtania

wyja$nil:
- Wydzial Inwestycji i Gospodarki Komunalnej wyjaSni sprawp

nie zako frczeniUudowy Alei Wolno$ci (pasy, znali drogowe itp-),

- Wydzial Inwestycji i .-. . Zaimie sig interpelacjami zgloszonymi ptzez

,uit*go Zbigniewa Kajser orazradnego Ryszarda Szymanskiego,

- 1nu*y l uZ pizygotowany Regulamin ptzyznawania stypendium,

- zrobimy razearanie budYnku na Cle,

- sluzby iatownicze bgdziemy zawiadamac o zmianie nazw ulic,

- Straz Miejska kontroluje numeracjq posesji,

- wszyscy winni$*y reugowaf na zaczepianie dzieci prze mlodzie1,

- bqdziemy czynicrtut"niu dalszej rozbudowy ci4gow pieszo-rowerowych'

i i o udroznienie istniej4cych sciezek rowe-

,o*yitt otupol4czenie osiedla Piast6w zvl. Boleslawa chrobrego-

Przewod niczqcy Rady poinformo w aN, 2e"

- zgodni" 
" 

pro$ba l"j[i bedq patrolowane przez Policjq i StraZ Miejska'

- ,,ini,ro" nuOy tvtiejskiej *oinu zapozr:mrc siq z odpowiedziami na zgla-

szane na sesji wnioski,
- kolejne sesjl odbeda sig w dniach 23 maiai 30 czerwca br.
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Do o-ktu 12-so Zakoficzcnie
Przewodniczqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wszystkim zaudzial w obradach i zamkn4l obrady VIII sesji

Rady Miejskiej.

Rada podejmowala uchwal.
Rada iorpo"rda obrady o godzinie lF, azakoitczy\a o godzinie 13p

obrad VIII sesj/trady llliejskiei t, t{zEw()DNI CZilCYfr
Kajser

/
Protokolowala:


